

The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121
Sultanate of Oman
Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997
Email: info@sultansschool.org
Website: sultansschool.org



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥ ، السيب - الرمز البريدي : ١٢١
سلطنة عُمان
هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (٩٦٨+) ، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)
البريد الإلكتروني: info@sultansschool.org
موقع الإنترنت: www.sultansschool.org

7th March 2022

Dear Parents,

Tracking academic progress of students within a school is an important way to help improve the attainment of students. The Sultan's School supports the importance of academic tracking and as a result we will be entering students in Year 9 for the Cambridge Lower Secondary Checkpoint tests for English and Mathematics.

The tests are externally marked and school will receive detailed feedback reports helping teachers best prepare and support the students as they begin their IGCSEs. In addition to the detailed feedback reports, all learners taking Cambridge Lower Secondary Checkpoint receive a Statement of Achievement.

Date	Paper
Sunday 17th April 8:45am	Mathematics Paper 1 – Non calculator Paper 1 hour
Monday 18th April 8:45am	Mathematics Paper 2 – Calculator Paper 1 hour
Tuesday 19th April 8:45am	English Paper 1 – Non-fiction 1 hour 10 minutes Scholars: English as a Second Language Paper 1. 50 minutes
Wednesday 20th April 8:45am	English Paper 2 – Fiction 1 hour 10 minutes Scholars: English as a Second Language Paper 2. 50 minutes

The tests will take place lesson 1 and 2 in the Auditorium and students will go to their normal timetabled lessons after break. This will be a good chance for students to experience a formal examination environment.

For the mathematics tests students will need a geometry set which includes a pencil, compass, protractor and ruler. They will also need a standard scientific calculator for paper 2. Graphic display calculators (GDCs) are not permitted. Further clarification is available from class teachers.

End of Year Assessments for other subjects are provisionally scheduled for the 22nd-24th May. Further information about these will be provided once final details are confirmed.

Yours Sincerely,

Glyn Richards
Middle School Academic Coordinator

The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121
Sultanate of Oman
Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997
Email: info@sultansschool.org
Website: sultansschool.org



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١
سلطنة عُمان
هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)
البريد الإلكتروني: info@sultansschool.org
موقع الإنترنت: www.sultansschool.org

الأحد 7 مارس 2022

أعزائي الأفاضل أولياء أمور الطلبة،

لعل تتبع التقدم الأكاديمي لطلاب المدرسة هو الطريقة الفضلى للمساعدة في تحسين تحصيلهم الدراسي. لذلك ستقوم مدرسة سلطان بإدخال طلبة السنة التاسعة في اختبارات نقاط العبور لبرنامج كامبردج للمرحلة المتوسطة في اللغة الإنجليزية والرياضيات.

يتم تقييم هذه الاختبارات خارجياً، وستتلقى المدرسة تقارير ملاحظات مفصلة تساعد المعلمين على إعداد الطلبة ودعمهم بشكل أفضل عند بدئهم دراسة برنامج IGCSE، و بالإضافة إلى تقارير الملاحظات التفصيلية، سيتلقى جميع الطلبة الذين يتقدمون لهذه الاختبارات وثيقة بيان الإنجاز .

التاريخ	الورقة
الأحد 17 أبريل الساعة: 8:45	ورقة الرياضيات 1- ورقة الرياضيات بدون آلة حاسبة ساعة واحدة
الاثنين 18 أبريل الساعة 8:45	ورقة الرياضيات 2- الرياضيات بالآلة الحاسبة ساعة واحدة
الثلاثاء 19 أكتوبر الساعة: 8:45	ورقة اللغة الإنجليزية 1- اللغة الإنجليزية (الأدب غير الخيالي) ساعة وعشر دقائق. طلبة الداخلي يقدمون الورقة الأولى للغة الإنجليزية كلغة ثانية ساعة وخمسون دقيقة
الأربعاء 20 أكتوبر الساعة: 8:45	ورقة اللغة الإنجليزية 2- اللغة الإنجليزية (الأدب الخيالي) ساعة وعشر دقائق. طلبة الداخلي يقدمون الورقة الثانية للغة الإنجليزية كلغة ثانية، ساعتان وخمسون دقيقة

ستعقد الاختبارات في الحصتين: الأولى والثانية في مسرح المدرسة، وسيلتحق الطلبة بعد الاختبار بدروسهم الاعتيادية حسب البرنامج بعد الاستراحة الأولى، وهي فرصة جيدة للطلبة للتدريب على طبيعة الاختبارات الخارجية

يتعين على الطلبة إحضار علبه الأدوات الهندسية المكونة من قلم رصاص وفرجار ومنقلة ومسطرة لاختبارات الرياضيات، كما يتعين عليهم إحضار آلة حاسبة عادية للورقة الثانية، ويمنع إحضار آلات (GDCs). هنالك المزيد المعلومات سوف يتلاقاها الطلبة من المعلمين بهذا الصدد لاحقاً.
اختبارات نهاية العام لبقية المواد ستكون بين 22-24 مايو، وسيتم إعلامكم بالبرنامج حال الانتهاء منه وإقراره.

مع خالص الاحترام.

G.P. Al-Qadhi

جلين ريتشارد
منسق المدرسة المتوسطة